
Motie multifunctionele accommodatie sportpark Elsenburg

Gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 6 oktober 2020.

Constaterende dat:

● De gemeente en de 3 sportverenigingen zullen er allemaal naar streven om de best mogelijke 
samenwerking uit te werken voor sportpark Elsenburg, maar een samenwerking niet 
vanzelfsprekend is.

● Dat financiële draagkracht en verschillende sportculturen het best ingewikkeld maken om 
voor de 3 verenigingen samen te gaan in een gedeelde  accommodatie. 

● In het huidige raadsvoorstel wel gesproken wordt over een terugval optie, maar deze niet 
verder is uitgewerkt.

● We er zeker van willen zijn dat geen enkele vereniging in de kou komt te staan.
● We er belang aan hechten dat ook het maatschappelijk component in het raadsvoorstel 

uitgewerkt wordt om zo de groeiende wijk er omheen een impuls te geven.

Verzoeken wij het college:

● Er zorg voor te dragen dat er te allen tijde wordt voorzien in een geschikte 
clubaccommodatie voor de drie sportverenigingen waarbij het maatschappelijke component 
ook een plek krijgt. Gekozen wordt voor de meest werkbare situatie voor alle partijen ook al 
is dit eventueel niet met alle drie de verenigingen in 1 clubgebouw, maar wel dat elke 
vereniging al dan niet samen met 1 van de andere verenigingen een clubgebouw heeft. 

● Terug te komen naar de raad met een voorstel waarbij voor pijler 2  een uitgewerkt plan is 
met een commitment van alle partijen (ook eventuele nieuwe) om dit plan ook zo uit te gaan 
voeren.

● In dit voorstel een gedegen financiële paragraaf op te nemen hoe de kosten zijn opgebouwd 
en hoe deze gedekt kan worden door de deelnemende partijen. 

● De uitvoering van pijler 1 per omgaande te starten 

En gaat over tot de orde van de dag.
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